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Fremmødte – Teams møde 

Marthine Dahl 

Kasper Oversø 

Simone Lyngberg 

Christina Hvalsø Hansen 

Brian Julius Jørgensen 

Møderække og nyt setup 

Leise vil gerne gennemgå vores regnskab inden vi går til ny generalforsamling. Det siger vi ja tak til.  

Der skal indkaldes ny generalforsamling. Det bliver den 24. april kl. 19.  

Christina sender kerneområder og Marthine fremsender forslag til møderække.  

Bestyrelsen mødes fremover om torsdagen.  

Festival i Jyderup 

Der har været møde omkring ny klimafestival i Jyderup, der skal afholdes i 2026.  

Marthine sidder i styregruppe.  

Kulturnat  

Workshop den 18.03.25 – skal indkaldes. Kasper indkalder mødet i morgen.  

Skarridsøsalen skal bookes. Marthine laver en forespørgsel.  

Der skal søges om at sætte plakater op.  

Christina Hansen åbner kulturnatten  

Der sluttes af med natløb.  

Borgmestermøde 

Marthine og Preben deltog i bormestermøde i mandags. Der var ikke så meget nyt under solen.  

Vi fra Jyderup spurgte blandt andet ind til planer og information omkring 1000 nye borgere/boliger, 

Outdoor, handlingsplanen mv. Erik Kjærsgaard skulle melde tilbage på det meste.  

Vi afventer.  

 

 

 



Side 2 

Samarbejde i Jyderup 

Vi vil samarbejde i Jyderup! Og derfor tænkes der i en ”alliance” mellem Jyderups Fremtid, Jyderup 

lokalforum og Jyderup Erhvervsforening.  

Team Jyderup skal genoplives, og JSG&I skal også inddrages.  

Marthine er i dialog med Claus og Anja – formænd for de andre foreninger.  

Svend Aages træprojekt i bymidten 

Svend Aage Larsen har ansøgt om kr. 20.000 til flytning af plantekasser og nye træer i bymidten. Alle var 

enige om, at lokalforum gerne ville støtte projektet. Jyderups fremtid har også støttet med 10.000 kr.  

Vi skal dog lige have formalia på plads omkring konto osv. inden vi kan udbetale.  

Pengene bliver taget fra de anlægspenge, som senere hen skal overføres til Jyderups Fremtid for fordeling.  

Eventuelt  

Christina: Der er affaldsindsamling i Jyderup er Jyderup med? Ja – Ruth er på sagen. Det afholdes den 6. 

april.  

Christina: Hvad er status på kulturhus? Simone giver status Der afholdes event den 22. maj.  

 


